
 

Burgemeester Frank van der Meijden (rechts) is te gast bij het programma Here’s Jhonny. Met 

links op de voorgrond dj Jhon, rechts naast Van der Meijden dj Frenkskie en linksachter dj 

Marco. © Kees Martens/DCI Media 

 

RadiORO zwaait Laarbeeks 
burgemeester al uit: ‘We moeten 
wel contact houden’, flapt dj Jhon 
eruit 

BEEK EN DONK – ,,We hebben mooie jaren met u mogen meemaken, bedankt 

daarvoor.” Frenkskie moet ’t kwijt. ,,Die kwam recht uit mijn hart”, zegt de dj wanneer 

de microfoon uit staat en Neil Diamond met 

I am... I said over de luidsprekers schalt. 

Lilian Dominicus 06-12-23, 20:20 Laatste update: 09:38 Bron: ED 

Dj Frenkskie pinkt een traantje weg terwijl hij het zegt. Nog tot begin februari is burgemeester 

Frank van der Meijden met ‘zijn’ Laarbeek verbonden. Toch vinden dj’s Jhon, Marco en 

Frenkskie van RadiORO, de zender voor en door cliënten van zorgorganisatie ORO, het nu 

al tijd voor een afscheidsinterview. 



Een heel uur lang draaien de dj’s nummers die Van der Meijden zelf heeft uitgekozen. De 

dj’s die vanuit de ORO-locatie in Beek en Donk uitzenden, vinden het belangrijk gasten uit te 

nodigen voor hun programma Here’s Jhonny. Ze moeten dan wel iets over hun eigen 

muzieksmaak vertellen. 

 

Waar de zon bijna altijd schijnt 

De zonet gedraaide song van Neil Diamond gaat heel toepasselijk over een New Yorker die 

zijn geboortestad heeft verlaten om naar Los Angeles te gaan. Waar de zon bijna altijd 

schijnt, de palmbomen groeien en de huren lager zijn. Maar echt thuis voelt hij zich er niet, 

terwijl New York ook niet lang, Van der Meijden komt van oorsprong uit Bergeijk, waar hij zes 

jaar lang wethouder was, om vervolgens in Laarbeek voor het ambt van burgemeester te 

solliciteren. En nu verlaat hij Brabant voor het Gelderse Tiel. 

“Ik heb zelf ook een brief aan de koning geschreven. Ik kreeg een brief terug”. 

dj Frenkskie 

Waarom? Dat willen de drie wel eens weten. ,,Nou”, zegt Van der Meijden. ,,Ook daar 

hebben ze een burgemeester nodig. Er kwam – en dat is een moeilijk woord – een 

profielschets voorbij en toen dacht ik: dat is wel interessant. Dus deze zomer ben ik in Tiel 

gaan rondkijken, samen met mijn vrouw. Het beviel er wel en toen heb ik een brief aan de 

koning geschreven.” 

‘Je bent goed bezig’ 

,,Ik heb zelf ook een brief aan de koning geschreven”, reageert Frenkskie ad rem. ,,Ik ben 

een kunstenaar en heb een portret van de koning geschilderd. Ik kreeg een brief terug: ‘Je 

bent goed bezig’, schreef hij.” Dat is Van der Meijden nog niet gelukt. ,,Ik heb nog geen brief 

teruggekregen”, zegt hij, onder de indruk. 

Want uiteindelijk is het de commissaris van de Koning die bij burgemeesters de eerste 

selectie maakt. En vervolgens overlegt hij met de vertrouwenscommissie, samengesteld uit 

enkele leden van de gemeenteraad, welke sollicitanten op gesprek mogen komen. 

‘Het is hartstikke moeilijk het stokje over te dragen, ik moet me er mentaal op 

voorbereiden’ 

Frank van der Meijden , burgemeester Laarbeek 



De burgemeester krijgt nog meer vragen. Over wie de opvolger gaat worden, maar dat 

antwoord moet hij de dj’s schuldig blijven. De benoemingsprocedure voor een burgemeester 

neemt zeker een aantal maanden in beslag en het is pas kort bekend dat hij vertrekt. ,,Dat 

zal nog even duren, maar er komt wel een waarnemer tot die tijd”, verwacht Van der 

Meijden. 

Contact blijven houden 

,,Is het moeilijk om het stokje over te dragen aan een opvolger?”, vraagt dj Frenkskie 

onverschrokken. ,,Hartstikke moeilijk, ik moet me er mentaal op voorbereiden”, antwoordt 

Van der Meijden. 

Dj Jhon vindt het jammer dat de burgemeester weggaat en vindt dat Van der Meijden contact 

moet blijven houden. ,,Tiel is ook niet heel ver weg”, merkt de burgemeester op. 

Wie de rechtstreekse uitzending heeft gemist, kan het programma vanaf maandag ook 

terugluisteren via de website www.radioro.nl (klikken op ‘terugluisteren’ en Soundcloud 

kiezen). 

 

 


